SNNU Guidance of Registration for International Students
Visa Application before the entry of China
Documents Needed: 
Passport
Admission Notice
Physical Examination Result
JW202 or JW201 Form

Where to Apply: China Embassy or Chinese Consulate in your country
Visa Types: Apply X2 visa if study within 6 months

Apply X1 visa if study more than 6 months

Financial Preparation 
1. Self-Supported Students
Tuition and Accommodation (See Attachment 1)
Insurance: RMB400 yuan half a year, RMB800 yuan

Living Expense: The estimated average living expense per month is RMB3000yuan per person

Visa Extension Fee: RMB400 yuan for visa extension within a year

Physical Examination: RMB415 yuan
2. Exchange Students are not supposed to pay tuition. The other fees are the same as the self-supported students.
How to Arrive
Airport

1. Airport Pick-up: Students who arrive on February 25 to 26, 2016 can apply the free pick-up service. Students who arrive at the other time needs to pay 350yuan for pick-up per time. The cost can be shared if more than two students come together. 

Please fill up the application form if you need pick-up. 

(See attachment 2)

2. Shuttle Bus: About one hour away from the downtown area. The ticket is 26yuan. It will cost around 15 yuan to take a taxi to our university after getting off the shuttle bus.

3. Take the shuttle bus to the Cheng Nan Coach Station, and then take No.408 Bus to Wu Jia Fen stop.

4. Take the shuttle bus to Xi’an Hotel, and then take Bus No.600, 616, 215,239 or 323 to Wu Jia Fen stop. 

5. Take a taxi from the airport. It may need about 1 hour and around RMB 150yuan.

Xi’an North High-speed Rail Station:

Take subway line 2 (Wei Qu Nan South Direction) and get off from the Exit D. Walk northward about 400 meters. 

Xi’an Railway Station：
1. Take No. 603 Bus at the opposite side of exit of Railway Station and get off at the Wu Jia Fen stop 

2、Walk southward about 650 meters out of the exit and take subway Line 1 (Hou Wei Zhai Direction) and transfer to subway Line 2 (Wei Qu Nan directioin) at the Bei Da Jie station and get off from the Exit D. Walk northward about 400 meters.

Registration
1. Time: From January 25 to 29, 2015
2. Place: International Student Office, 2nd floor, No.2 Building, Yanta Campus, Shaanxi Normal University
Please check the campus map at the below website: 

http://202.117.144.241/xy3d/main/default.aspx?x=-8780&y=-8450&sid=

The red spot is No.2 Building
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3. Documents Needed
→Admission Notice
→JW201/202 Form

→Passport
→2 Copies of passport photo page and current visa page with entry stamp
→Three 2.5×3.5cm size photos，5 passport photos (4 of them are for physical examination) 

→Diploma (only for degree program students)
Students should register during the required time period. Don’t come to register one week earlier before the required time. Students who cannot register at the required time period should email to leonard_huang@snnu.edu.cn to explain the reason for overdue registration. Students who don’t register 2 weeks after the required time period without any notice will be regarded as voluntary dropout. 
Visa Extension after arrival                                                                                                                                                           

A. 

X1 visa holder must apply Residence Permit within 30 days after the entry of China in Xi’an Police Station. 

Documents Needed:

Copies of passport photo page and visa page

One passport photo and two 2.5*3.5cm photos

JW202 or JW201Form     

Physical Examination Result Report issued in Xi’an (check detailed information below)

Registration Form of Temporary Residence (check detailed information below)


Visa Application Form and Official Letter issued by SNNU

Copy of tuition receipt

Registration form of overseas citizens residence

Health Examination: Students who need transfer their visa type or apply residence permit should go to “Shaanxi International Travel Health Care Center”for medical examination. Students who have done this before come to China should also go to this place for verification. 

Examination Fee: RMB334; 

Four 2 inch photos (3.5x4cm); 

One photocopy of passport 

Monday to Friday morning without breakfast

Students can get the result 3 work days after in the afternoon.

Add: No. 10, Han Guang Lu, Building of Shaanxi Entry-Exit Inspection & Quarantine Bureau

Tel: 029-85407050

Take Bus No. K631 to Tang Cheng Hotel stop & walk about 500m northward

Temporary Residence Registration:

Students who live outside campus with renting an apartment should go to the local police station to get the temporary residence registration form within 3 days after move-in. 

The documents needed are:

Passport

The landlord ID

Lease contract

Students who live on campus or the hotel with qualification of receive international guests can get the temporary residence registration form at our office or the hotel reception.

B. 

Students who already have the study residence permit should have it extended 10 days before expiration.

Documents Needed:

Copies of passport photo page and visa page

One passport photo 

JW202 or JW201Form     

Registration Form of Temporary Residence 

Visa Application Form and Official Letter issued by SNNU

Copy of tuition receipt

★Tips: 
Students should get all the set of documents stated above from the International Student Office and submit them on the second floor of Visa office in the Entry and Exit Department of Xi’an Police Station. The visa officer will give a notice to the student which is used to pay the fees downstairs at the payment reception. After the payment, students should go back to the second floor and submit the receipt. About in 3 weeks, students can go to fetch their passports with the notice given by the visa officer.

☆Visa Office, Entry & Exit Administration of the Xi’an Public Security Bureau
Add: 2F, Building of Xi’an Police Traffic Command Center , XiXieQiLu, southwest corner of the intersection of Taibai South Road and Keji Road

No direct bus from SNNU. Take Bus No. 503 from Zhi Wu Yuan out of the east gate of our university to Xi Xie Qi Lu Stop

Office Hour: Mon.-Fri. 9:00 AM—5:00PM
Accommodation
Qi Xia Yuan campus hotel

Twin Room 

(24-hour hot water, air-conditioner, TV set, hotel-style management)      

Tian Tan Xuan International Students Dormitory

Beautiful yard, shared bathroom and shower, kitchen, air-conditioner, desk, closet

No.1 International Students Dormitory 

Standard Students Dormitory

(Independent bathroom, air-conditioner, desk, closet)

Notes:
The living duration on campus starts from February 20 to July 15 (5 months) in spring semester and August 20 to January 15 (5 months)
In principle, students are not accepted to apply for campus accommodation one month after the beginning of a semester. But in special cases, students can apply after the discussion of ISO (International Student Office) and they should live on campus no less than 3 months. 

Students who apply to live in the Tian Tan Xuan Dormitory and No.1 International Students Dormitory should pay the fees including the deposit within 10 days after they move in. 5% of the total fees will be charged as overdue fine if students pay the fees later than 10 days. Students who apply for accommodation refund within one month after move in will be charged for 2 months. (Calculation: one semester fee/5*2; Refund application happens after one month will not be accepted, no matter how much they’ve paid, one semester or one year.) 

Students who finish the study in our university must move out in a required time period and are not allowed to live on campus in holidays. 

Students who will continue study here next semester can apply to live on campus in holidays. But they need fill up an application form at ISO before July 1st or January 1st in each semester.
Accommodation outside campus
Students can also rent an apartment outside campus. But registration for temporary residence at the local police station will be required within 3 days after move in. Documents needed are passport and one copy, lease contract and the landlord ID.
Notes: Please keep the Registration Form of Temporary Residence well in order to apply for Residence Permit. If students who change the address, they should tell the ISO and get a new Registration Form of Temporary Residence at the new local police station within 10 days after they move. 

Students who want to live on campus, please find the attachment 3 and fill up the booking form within one week after receiving the admission notice .
Contact Us
International Student Office 

Add: No.199, Chang’an South Road, Xi’an, China
Postcode: 710062
Tel: 0086-29-85303761 / 0086-29-85307408
Fax: 0086-23-85303653
Email：iso@snnu.edu.cn
陕西师范大学外国留学生入学指南
·申请来华签证
所需材料：护照·录取通知书原件·体检证明
外国留学人员来华签证申请表（JW201或JW202）
申请机构：中国驻贵国使领馆
签证种类：学习期限在6个月以下的学生申请X2签证入境；
学习时间超过6个月的学生申请X1签证入境
·个人财务准备
1、 自费类学生
学费、住宿费（见附件一）
保险费，半年400元，一年800元
生活费，西安人均月均消费大约为3000元
办理居留许可的费用：一年以下400元
体检的费用415元
2、交换生除不交学费外，其他费用和自费生一样
·如何抵达
西安咸阳国际机场距离陕西师范大学约50公里
1.申请接机：凡是2016年2月25日-26日抵达的学生可享受免费接机一次，其他时间抵达需支付350元/趟的费用（可与同行人分担）。如需接机，请填写接机申请表并发送回执。（见附件二）
2.机场大巴：到达市区约一小时，票价26元。再换乘出租车就可到达陕西师范大学，车费约15元。
3.乘坐机场大巴到城南客运站，之后换乘408路到吴家坟站下车。
4.乘坐机场大巴到西安宾馆站，之后换乘600路、616路、215路、239路或323路到吴家坟站下车。
5.从机场乘出租车直接到陕师大：时间约1小时，车费约150元人民币。
高铁西安北客站：
乘坐地铁2号线（韦曲南方向）至会展中心站下车（D出口），向北步行400米至陕西师范大学。
西安火车站：
1、在出站口对面乘坐603路至吴家坟站下车。
2、出站口向南步行650米到达五路口地铁站，乘坐地铁1号线（后卫寨方向），在北大街站下车，换乘地铁2号线（韦曲南方向），在会展中心下车（D出口），向北400米步行至陕西师范大学。
·注册报到
1、注册时间：2015年2月25日至2月29日
2、报到地点：陕西师范大学雁塔校区教学二楼二层留学生管理办公室。
校园地图可参看学校网站：
http://202.117.144.241/xy3d/main/default.aspx?x=-8780&y=-8450&sid=1 (备注：画箭头处为教学二楼)。
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3、报到所需文件
→录取通知书原件
→JW201/202表原件
→护照原件
→护照及现持签证复印件2份
→一寸免冠彩色照片3张，护照尺寸照片5张
→学历证书及成绩单（限学历生）
留学生应按照录取通知书上指定的报到日期到校报到注册。如需提前入境，建议不要早于报到日的1周。如不能按时报到注册，请提前发送电子邮件至leonard_huang@snnu.edu.cn，说明迟到原因。无故不能按时报到超过2周，按自动退学处理。
来华后签证延期：                                                                                                                                                           

A. 

持X1（学习）签证者需在入境后三十日内到西安市公安局出入境管理处申请办理外国人居留许可，以下为办理签证所需的材料：
·护照和有效签证复印件
·一张两寸，两张二寸浅底照片
·JW202表或JW201表     

·体检证明（体检地址和具体要求附下）
·临时住宿登记表（具体要求附下）


·加盖接待单位公章的签证申请表及公函
·学费收据复印件
·常驻境外人员登记表
体检：需办理签证延期及转学生签证的学生，必须到指定的体检中心：“陕西国际旅行卫生保健中心”做健康检查。来中国前为申请签证做过体检的学生请携带体检报告供查验，经认证则可换发新体检报告。若不能认证则需要重新做全部或部分体检项目。全套体检需要体检费415元人民币，部分体检和换证交部分费用。请带护照复印件1张和2吋白底照片4张，不吃早餐，上午体检，3个工作日后的下午取证。
地址：陕西国际旅行卫生保健中心，含光路10号陕西出入境检验检疫局大楼内（周一至五上午乘坐K631路公交车到唐城宾馆站下车向北步行约400米即到）
临时住宿登记：自行租房住在校外的学生，要在租住房屋后的3日之内携带护照、租房合同及房东身份证到当地辖区派出所做临时住宿登记；住在校内宿舍或具有涉外资格酒店的学生由接待单位出具临时住宿登记表。
B. 

已持学习类居留签证的留学生需在居留许可到期前10天到西安市公安局出入境管理处申请办理签证延期，以下为办理签证所需的材料：
·护照和有效签证
·一张两寸浅底照片
·JW202表或JW201表     

·临时住宿登记


·加盖接待单位公章的签证申请表及公函
·学费收据复印件
★温馨提示：
请将从留学生办公室取得的全套签证材料和你的护照交至出入境管理处签证科二楼的签证柜台，签证官接受材料后会给你开具“交费通知单和取证凭证”，到一楼的交费柜台交纳签证费、盖章后将交费单交回二楼签证柜台，就可以凭取证凭证在大约三周后取回办好新签证的护照。
西安市公安局出入境管理处签证科 

地址：西安交通指挥中心大楼2层，西斜七路，太白南路与科技路交口西南角     师大无直达车，从东门外植物园乘503路至西斜七路
___________________________________________________________
陕西国际旅行卫生保健中心
地址: 含光路10号陕西出入境检验检疫局大楼内
乘坐K631路公交车到唐城宾馆站下车向北步行约400米即到 

·住宿 
1．启夏苑宾馆
标准2人间（独立卫生间、24小时热水、配备空调、电视、被褥等，酒店式管理）
2．天坛轩留学生宿舍
学生公寓（独立小院、公共卫生间、公共淋浴、公共厨房，配备空调，需自己购置被褥）
3．一号苑留学生宿舍 

标准学生公寓（独立卫生间、配备空调，需自己购置被褥）
说明：
每学期的住宿期限为2月20日至7月15日（5个月），8月20日至1月15日（5个月）。
原则上中途不再接收学生入住留学生宿舍，如有特殊情况，经留学生办公室商定后方可入住，且居住时间不得少于3个月。
住天坛轩、一号苑的留学生在报名注册时需同时缴纳住宿费及住宿押金。最迟不得晚于住宿后10天缴纳费用。缓交住宿费者也需另外缴纳住宿费总额的百分之五滞纳金。如在入住后一个月内申请退房者，扣除两个月房费（计算方法：一学期住宿费÷5×2；入住一个月以后申请退房者，不论已缴纳一年或一学期住宿费，住宿费一律不退。）
离校学生须在规定之间内办理退宿手续，假期不予留宿。
下学期仍在我校继续学习的留学生假期可以留宿，但需于7月1日（或1月1日）前向留学生办公室申请，经同意后方可入住。
2、校外住宿：
在校外租房住的学生，需履行校外住宿登记手续，自入住3日起，必须到居住地所属管辖派出所办理临时住宿登记手续，需携带房屋租赁合同，护照原件及复印件。
备注：请妥善保管《境外人员临时住宿登记表》，办理居留许可需提供该表。在校期间，如您的校外住宿地址发生变化，需尽快报告留学生管理办公室，并在10日内重新办理校外住宿登记手续，程序同上。
如需住在校内，请查看附件三，于收到录取材料后一周内填写宿舍申请表
·联系我们
陕西师范大学留学生管理办公室
地址：中国陕西省西安市长安南路199号
邮编：710062
电话：0086-29-85303761 / 0086-29-85307408
传真：0086-23-85303653
电子邮件：leonard_huang@snnu.edu.cn
